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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2019/20:454 Vargbeståndet i renbetesområden

Varg i renbetesområden är och har alltid varit problematiskt. Renskötseln 
drabbas hårt både ekonomiskt, kulturellt och på flera personliga plan. Det 
handlar inte bara om att vargen river ett antal renar, utan även om att stora 
flockar skräms till flykt och skingras. 

Länsstyrelserna kan bevilja tillfällig skyddsjakt inom ett renbetesområde, men 
ofta efter att renar dödats. Det är då alltså inget annat än en nödlösning där 
skadan ofta redan är skedd. Tillfällig skyddsjakt är ingen långsiktig lösning på 
ett återkommande problem utan ett sätt att försöka stoppa en eskalerande 
situation för stunden. Därtill föregås skyddsjakt oftast av utdragna processer 
innan beslut kan fattas. 

Naturvårdsverket har meddelat att licensjakten på varg slopas i januari 2020 då 
man bedömt att det inte finns utrymme för det. De som bor nära eller på annat 
sätt drabbas av varg riskerar att tappa förtroendet för myndigheters kunskap om 
förvaltning när man gång på gång fattar onyanserade beslut över huvudet på de 
som berörs. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Vad avser regeringen att göra för att beslut som rör vargbeståndet i 
renbetesområden fattas med hänsyn till renskötsel och till de som på olika sätt 
berörs av frågan?

………………………………………

Cassandra Sundin (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-11-20
Besvaras senast
2019-11-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


